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§ 8 Tillsammans i Falun/Seniorernas hus

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Jonas Hampus informerar om att ett styrelsemöte skulle ägt rum den 9 november 
2021 men fått skjutas upp.

Anders Sätterberg berättar att det finns två aktiviteter inplanerade 2021. Det 
finns även insatser planerade fram till maj nästa år, en per månad. Arbetet känns 
positivt och är på rätt spår och styrelsen har hittat rutiner kring gemensamma 
aktiviteter. Lokalfrågan är dock en akilleshäl. Det handlar om tillgång till rätt typ 
av lokaler och kostnad för lokaler.

Jonas Hampus informerar om att styrelsen besökt Kulturhuset Tio14. Där finns 
bra möjligheter att disponera lokaler. 

Ordföranden Mats Dahlberg upplever att arbetet rullar på bra. De aktiviteter som 
är inplanerade ska läggas till på bruttolistan allteftersom och aktiviteterna kan 
ligga kvar på listan även när de är genomförda för att få historiken. 
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§ 9 Bowlingmöjligheter i Falun

Beslut
1. Arbetsutskottet har tagit del av informationen. 

2. Tomas Jons bjuds in till KPRs möte i mars 2022 för att avrapportera hur 
arbetet går framåt. 

Sammanfattning
Tomas Jons ger en bakgrund om hur bowlingmöjligheterna sett ut i Falun och 
betonar att kultur- och fritidsförvaltningen arbetar med bowling utifrån ett 
idrottsligt perspektiv.

De senast 20 åren har Falu kommun inte stöttat bowlingverksamheten i Falun. 
Det har funnits aktörer ändå. Det fanns till en början bowling på Scandic hotell, 
Crilles. Sen startade Bowling och krog och föreningarna flyttade sin verksamhet 
in till stan och Crilles gick i konkurs. Bowlinganläggningen är nu utriven på 
Scandic. Efter pandemin har Bowling och krog bestämt sig för att ändra sitt 
upplägg gällande bowling till att bara omfatta kommersiell bowling. Det innebär 
att den idrottsliga verksamheten inte går att driva nu eftersom det inte finns 
någon anläggning. 

Tomas Jons har haft kontakt med idrottsföreningar som har bowling. Just 
nu bedriver man begränsad verksamhet i Borlänge och Hedemora. Det man har 
tappat är ungdomsverksamhet och verksamhet för funktionshindrade. 

Förvaltningen har resonerat kring olika alternativ. Det finns en möjlighet att 
bedriva bowling kommersiellt. Grundidén/arbetshypotesen är att det inte är Falu 
kommun som ska driva och äga anläggningen utan ett företag som driver 
verksamheten och bowlingföreningarna hyr tid av företaget för 
föreningsverksamheten. Falu kommun, genom kultur- och fritidsförvaltningen, 
kan ge stöd till föreningarna för att bedriva verksamhet. Det här är ett upplägg 
som finns på många ställen och förvaltningen har bl.a. tittat hur man gör i Mora. 
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Det kommer att behövas omprioriteringar och politiska beslut för att få till 
finansieringen. Det bästa vore om Masmästaren skulle vara intresserad av att 
återställa lokalen för bowling i Scandic. Behövs nyproduktion är det en väldigt 
stor utmaning. I december ska det läggas fast en plan för all idrottsverksamhet 
och beslut tas i kultur- och fritidsnämnden gällande inriktningen. 

Ordförande Mats Dahlberg konstaterar att den största utmaningen kanske är 
vilket företag som ska ta den kommersiella risken. 

Tomas Jons menar att det mest troliga är att ett antal personer som är engagerade 
idag i idrotten går ihop och bildar ett bolag. Antingen föreningarna i sig eller 
individerna. Förvaltningen arbetar enbart mot föreningarna. I mitten av mars bör 
det finnas ett förslag från föreningarna klart. Vi hoppas att det finns en 
intresserad fastighetsägare. 

Ordföranden föreslår att Tomas Jons bjuds in till KPR i mars 2022 för att 
avrapportera hur arbetet går framåt.
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§ 10 Bruttolista aktuella frågor

Beslut
1. Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

2. Sektor service tar fram en mall och ansvarar för att göra en 
sammanställning över lokalbehovet hos pensionärsorganisationerna samt 
kallar till ett möte kring detta.

3. Möjligheten att Seniorernas hus skulle kunna hanteras som ett idéburet 
offentligt partnerskap (IOP) ska undersökas. 

Sammanfattning
Under denna punkt på dagordningen diskuteras lokaltillgången för 
pensionärsföreningarnas aktiviteter. 

Magnus Johansson informerar om läget gällande lokaler i Falu kommun. 
Kårhuset börjar bli klart men en beställning av kök/pentry har 
haft leveransproblem. Det finns inte så många vakanta lokaler i dagsläget. 
Samutnyttjande är det som krävs. Det råder brist på möteslokaler för 
tjänstemän liksom för kommunens egna möten. 

Jonas Hampus konstaterar gällande Seniorernas hus att den utmaning som finns 
är att hitta den fasta punkten. Inom Tillsammans i Falun har gruppen arbetat med 
aktiviteter men det finns ändå ett önskemål om ett Seniorernas hus. Kulturhuset 
erbjuder bra möjligheter till lokaler, men innebär inte en gemensam lokal för 
pensionärsorganisationernas verksamheter. Stadshotellet och Vallmanssalen 
skulle kunna användas för aktiviteter. Det är drömmen och visionen.  

Anders Sätterberg informerar om att studenternas kontrakt på kårhuset går ut vid 
årsskiftet 2022/2023. Han är intresserad av att se vad det finns för öppningar och 
vill involveras i arbetet. Det vore bra om den arbetsgrupp som fanns tidigare 
kunde återuppväckas. Det är viktigt att påbörja dialog med sektor service nu för 
att nå i mål. 

Magnus Johansson konstaterar att studenterna har sagt upp sitt avtal gällande 
stadshotellet men att de troligen vill nyttja lokalen till viss del även 
fortsättningsvis.
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Veronica Zetterberg tycker det är bra att få organisationernas synpunkter och att 
få ta del av en lista över de behov som finns. Det är bra att diskutera 
lokalfrågorna i god tid och att fortsätta samarbetet så att alla vet vad de andra 
tänker. 

Ordföranden konstaterar att bruttolistan ska reflektera vilka krav och önskemål 
som finns bl.a. gällande pensionärsorganisationernas lokalbehov.

Jonas Hampus påpekar att Seniorernas hus i Gnesta varit en stor 
inspirationskälla. Jonas funderar om det kan vara en idé att undersöka 
möjligheterna för ett IOP, idéburet offentligt partnerskap. Föreningarna skulle 
kunna förvalta en lokal och sen fylla den med innehåll. 

Robert Karlsson föreslår att alla organisationer lämnar in sina lokalönskemål till 
sektor service som ett första steg. 

Jonas Hampus påpekar att omvårdnadsförvaltningen skött innehållet gällande 
Seniorernas hus men att Magnus Johansson och sektor service borde vara 
sammankallande för möten gällande lokalerna. 

Ordföranden Mats Dahlberg konstaterar att det låter som en bra idé att göra en 
generell inventering och sammanställning av lokalbehoven. Sektor service får 
hålla i mötet och ta fram en mall som organisationerna kan använda. Med en 
sammanställning kommer det att bli tydligt vad som är ekonomiskt 
möjligt. Frågan måste hanteras skyndsamt under första kvartalet 2022 dvs innan 
budgeten beslutas. Vidare konstaterar ordföranden att det är en intressant idé att 
Seniorernas hus skulle kunna vara ett samarbete inom IOP och att detta bör 
undersökas.
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§ 11 Aktuellt från ordföranden

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Ordföranden Mats Dahlberg informerar om att en budgetrevidering kommer att 
ske i kommunfullmäktige den 25 november 2021 men att den inte innebär så 
stora justeringar. Det tillskjuts lite nya pengar men inte till äldrefrågor. För 
omvårdnadsområdet är det i första hand statliga pengar. Falualliansen tillskjuter 
dock extra pengar och stärker organisationen i sociala frågor. Ekonomiskt är 
utvecklingen positiv och det blir ett anständigt resultat för året och de närmaste 
åren. Inflyttningen till kommunen har kommit igång igen och ligger på en ökning 
med 250 personer årligen vilket är positivt för utvecklingen av kommunen. 

Mats Dahlberg slutar som kommunalråd vid kommunfullmäktige den 25 
november och Anders Lindh blir nytt kommunalråd och gruppledare för 
moderaterna. Mats räknar dock med att delta vid KPRs möte den 7 december. 
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§ 12 Aktuellt från omvårdnadsförvaltningen

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Camilla Andersson Sparring informerar om det stora arbetet med god och nära 
vård. 290 kommuner arbetar med detta nu. Kommun, region och stat ska 
samverka. Falu kommun ser över hur olika aktörer ska kunna samarbeta framåt 
genom att dela personal och hitta arbetssätt för det.

Barbro Ödlund föreslår att utredningen om patientavgifter tas upp på nästa KPR.

Jonas Hampus konstaterar att utredningen om patientavgifter kommer upp i 
omvårdnadsnämnden den 14 december 2021. Jonas kommer att informera om 
utredningen vid nästa möte i KPR den 7 december. Jonas återkommer även vid 
nästa möte med vilka synpunkter som kommit in på Boendeplanen.
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§ 13 Aktuellt från pensionärsföreningarna

Beslut
Arbetsutskottet har tagit del av informationen.

Sammanfattning
Anders Sätterberg konstaterar att det inte har hänt så mycket sen sist. Planering 
inför nästkommande år pågår. Anders ser en intressant utveckling inom 
Tillsammans i Falun. Vi blir fler och fler och sugna på aktiviteter som är bredare 
och inte traditionella pensionärsfrågor. Det ställer bl.a. nya krav på lokaler. 

Leif Berglund håller med Anders om utvecklingen av Tillsammans i Falun. PRO 
kommer jobba mycket med detta under nästa år. I PRO är planeringen för 2022 
klar. Organisationen har haft en bra uppslutning på senare tid och upplever ett 
stort behov av att komma igång igen. 

Margaretha Dunkars informerar om att Måltidsrådet träffas den 3 december 
2021. Margaretha gör en återrapportering vid nästa möte i KPR den 7 december. 

Anders Wennberg konstaterar att det som närmast är aktuellt är 1:a 
adventsaktiviteten och sen det fortsatta arbetet med Tillsammans i Falun. 
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§ 14 Övriga frågor

Beslut
Inga övriga frågor.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Ordförande: Mats Dahlberg Anders Wennberg
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